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Protokoll Styrelsemöte 230227 

 
Närvarande: Roger Arvidsson, Erik Arvidsson, Charlotte Lindahl, Angelica Arvidsson, 

Linnea Berggren, Linus Karlsson, Torbjörn Lindén, Marcus Nilsson, Erika Olsson 

                                                                                                                       
§1 Mötets öppnande 

 
Mötet öppnades av ordförande Roger Arvidsson som hälsade alla välkomna. 

 

§2 Val av Sekreterare 

 
Angelica Arvidsson 

 

§3 Val av person att justera protokollet 

 
Roger Arvidsson och Angelica Arvidsson 

 

§4 Godkännande av dagordning 

 
Dagordningen godkändes.  

 

§5 Föregående protokoll 

  
Föregående protokoll godkändes (230 110).  

 

§6 Fotbollssektionen 
 

Damlaget: Eventuell skada på målvakt. Fortsatt oro för uppslutning inför seriestart. B-laget är 

anmält som ett 9-mannalag för att säkerställa möjlighet att genomföra matcher..  

 

Spelarpresentationer har börjat publicerats på sociala medier.  

 

Möte med damlaget skedde 6 februari, enligt föregående protokoll.  

Inför nästkommande år dialog med styrelsen gällande de gemensamma lagen.  

 

Herrlaget:   

Bra uppslutning på träningarna. Såväl division 4-laget som division 5-laget är lite över 20 

personer på träningarna. Alla har inte börjat träna för säsongen ännu.  
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Frågan ställdes gällande U-lag men det blir inget för i år. Vi kommer få återkomma till frågan 

inför nästa säsong inför dialog med hur vi ska hantera samarbetet mellan föreningarna inför 

nästkommande säsong. Fortsatt dialog sker mellan herrsektionerna Torsås och Grimslöv 

gällande årets lag.   

 

Datum för träff med herrsektion satt till den 17 mars på Värdshuset. Roger och Charlotte 

deltar.  

 

Ekonomi herrsektionen 

Charlotte lyfter frågan om sponsring och inköp av kläder. Inköp av kläder för 20 000 kr enligt 

budget, men oklart om sponsring inkommit eller hur laget avser lösa det.   

 

Herrsektionen planerar för kommunmästerskap/cup eftersom många lag i kommunen nu är 

relativt likvärdiga. Sker i så fall i slutet av sommaren. Cup kommer i så fall generera 

inkomster genom avgifter och servering samt plan om att få tag i sponsorer som vill synas det 

aktuella tillfället.  

 

Medlemskap 

Nya spelare fördelas till respektive förening.   

Alla J18 spelar behöver registreras i Grimslöv utifrån att kunna lånas ned till 08-laget.  

Dialog kring medlemskap får lyftas igen inför kommande säsong.  

 

Reseersättning 

Vi har styrelsebeslut om att inte betala ut reseersättning, förtydligandet för året kom ut efter 

att det var utlovat till två spelare. Charlotte har fått in begäran om reseersättningar för dessa 

två personer.  

 

Beslut: Vi godkänner dessa för i år. 

Kostnaden får dock gå på herrsektionens budget som får hitta alternativ för att finansiera detta 

ex. halva lotten. Samma upplägg är möjligt för damlaget.  

 

 

§7 Ungdomssektionen 
 

• Ungdomsledarträff dagen innan aktuellt styrelsemöte. Det ser bra ut gällande tillgång 

till ledare för samtliga barn- och ungdomslag. Träningstider fördelades/diskuterades 

under mötet och föräldrauppdrag kommunicerades med ledare för lagen.  

 

För det lag som har städning av Furuskans rekommenderas 1 april av styrelsen.  

 

• Inskrivningsdag bestämd till 19 mars. Ett tillfälle för att få in fototillstånd, kläder, 

medlemsavgift. Ledare ska vara på plats den tiden laget har fått fördelat.   

 

Charlotte kontaktar Stadium om att få ut kläder för utprovning, föräldrarna beställer 

sedan själv.  

 

• Domare inte klart ännu då utbildningar ännu inte är aviserade för nya domare.  
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• Publikvärd/matchvärd med gröna väst ska finnas på plats på hemmamatcher. 

Respektive lag får ta det med sina spelares föräldrar/viktiga vuxna.  

 

• Dialog gällande grönt-kort vid ungdomsmatcher i styrelsen. Styrelsen vill uppmuntra 

till användning.  

 

 

Grimslövs cupen 

Dags att ringa runt inför cupen för att få in anmälningar.  

 

 

§8 Bingosektionen 
Ansökan är inte klar. Charlotte ordnar.  

Datum är klart och Tyrone är informerad till programbladet.    

 

Planskötargrupp  
Gå på gräs på Furuskans aktuellt först efter cupen.  

 
Linjering av planer inför säsongen dras av trafik och fritid 13 april,  

 

Beslut: Vi avvaktar med inköp av nya gräsklippare. Det kan vara rimligt att se hur lång tid 

den kan hålla men att vi ser till att reservdelar är inköpta eller lagning genomfört inför 

säsongen. Roger undersöker.  

 

§9 Vaktmästeri 
Inget aktuellt 

 

§10 Föreningens Ekonomi 
LOK-stöd klart.  

Anticimex faktura inkommit, omfattade 5700 kr.  

 

 

§11 Sponsorgruppen  
 

Matchvärdskap 

Matchvärdskap ska lösas från dam och herrlag när sponsorgruppen stänger sponsringen. 

Roger ber Tyrone om lista på vilka sponsorer som sponsrar föreningen så att Dam- och 

herrlag inte kontaktar dem som redan är sponsorer eller åtminstone meddelar det samtidigt.  

 

 

§12 Furuskans  

 
Kiosken 

Handelsboden sponsrar hellre med separat tillfälle än fördelaktiga inköp för föreningen, blir 

ett annat upplägg. Vi tittar nu på andra alternativ till inköp.  

 
 

Befintlig byggnad 
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Roger har haft kontakt med skadereglerare angående var gränsen går för styrelses ansvar 

kontinuerligt. De har gjort besiktningen på elementen. Roger har skickat in rutin om 

vinterstängning. Ärendet är inte stängt.  

 

Rör kommer behöva åtgärdas akut.  

 

Nybyggnation 

Anteckningar fördes av Erik när bygg-gruppen träffades första gången. 

Även Per Lindén har skickat information till Roger.  

 

Utifrån anteckningar har Roger gjort ett preliminärt körschema som bygg-gruppen kan utgå 

ifrån.  

 

Inventeringen av behov har skickats till de ungdomssektion, dam, herr. Men övriga behov 

från övriga sektionen behöver inhämtas också. Charlotte skickas ut.  

 

Kiosken 

Handelsboden sponsrar hellre med separat tillfälle än fördelaktiga inköp för föreningen, blir 

ett annat upplägg. Vi tittar nu på andra alternativ till inköp.  

 

 

§11 Övriga frågor  

 

IFK festen – Erik fått återkoppling om att vi inte skött oss i samband med festen. Det var dock 

deras städfirma vi använt och vi tog fakturan. Borden torkades av och veks ihop av oss. 

Staplingen av borden kanske vi inte gjorde korrekt möjligen. Ludvig var där efteråt och 

tittade. Ingen vidare åtgärd i dagsläget.   

 

§12 Nästa möte 
Nästa Styrelsemöte 27 mars på Furuskans 

 

 

§13 Mötets avslutades  

 
Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 

 

  

…………………………….  ………………………… 

Vid protokollet Angelica Arvidsson  Justerare Roger Arvidsson 

 


